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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en de
staatssecretaris van Financiën over
het artikel «Gemeente vecht voor
fiscale truc met btw». (Ingezonden
1 september 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Gemeente vecht voor fiscale
truc met btw»?1 Is het waar dat in het
gepubliceerde vonnis van de
rechtbank de naam van de
betreffende gemeente onherkenbaar
is gemaakt?

2
Waarom worden in gepubliceerde
vonnissen de namen van gemeenten
die belastingconstructies toepassen
geheim gehouden? Deelt u de
mening dat geheimhouding van de
namen van de gemeenten een
publieke discussie en daarmee dus
ook een discussie in de (lokale)
volksvertegenwoordiging, over de
(fiscale) keuzes die gemeenten maken
moeilijk maakt?

3
Bent u bereid in overleg te treden met
de Raad voor de rechtspraak en de
Hoge Raad om te bewerkstelligen dat
in de bestuursrechtspraak, en dus de
belastingrechtspraak, de namen van
met publieke middelen gefinancierde
procespartijen niet langer worden
geanonimiseerd?

4
Bent u bereid in overleg te treden met
de Raad voor de rechtspraak en de
Hoge Raad opdat alle uitspraken en
arresten in de belastingrechtspraak
voortaan voor het publiek en de
wetenschap toegankelijk zijn?

5
Bent u bereid de naam van de
betreffende gemeente uit het artikel
openbaar te maken (en daarmee aan
de gemeenteraad van de
desbetreffende gemeente)? Zo niet,
waarom niet? Vindt u ook niet dat
dan de gemeenteraad haar
controlerende functie niet goed kan
uitoefenen?

6
Is het waar dat de Belastingdienst
fiscale structuren, zoals die in deze
procedure worden beproefd, binnen
het kader van een
handhavingsconvenant niet zou
accepteren? Zo ja, kunt u een
overzicht geven van de fiscale
structuren die onder een
handhavingsconvenant met
gemeenten niet aanvaardbaar zijn en
tevens aangeven in welke mate en
met welke gemeenten zij worden
toegepast?

7
Is het waar dat, zoals in het artikel
beschreven, achteraf wijzigingen in
de gemeentelijke administratie zijn
aangebracht? Zo ja, in hoeverre kan
hier sprake zijn van het misdrijf
valsheid in geschrift? Bent u bereid
dit zo nodig nader uit te zoeken en de

Tweede Kamer mededeling hierover
te doen?

1 NRC Handelsblad, 28 augustus 2009:
«Gemeente vecht voor fiscale truc met btw»
http://www.nrc.nl/economie/
article2342872.ece/Gemeente_vecht_
voor_fiscale_truc_met_btw

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie), mede namens de
minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en de
staatssecretaris van Financiën
(ontvangen 18 september 2009)

Hierbij deel ik u mee, mede namens
mijn ambtgenote van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en de
staatssecretaris van Financiën, dat de
schriftelijke vragen van het lid Bashir
(SP) van uw Kamer over het artikel
«Gemeente vecht voor fiscale truc
met btw» (ingezonden 1 september
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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